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Dla kuracjusza, urlopowicza, wczasowicza Ciecho-
cinek jest jednym z najwi´kszych polskich uzdrowisk
w Polsce. Miasto oferuje im wiele atrakcji rekreacyjnych
jak i okazji do wypoczynku.

Osiemnastolatka: - M∏odzie˝ oddalona jest na dalszy
plan.

Stanowczo zaprzeczam temu zdaniu, gdy˝ w naszym
mieÊcie, przy Gimnazjum im. Polskich Olimpijczyków
powstaje nowoczesna hala sportowa na europejskim
poziomie, której wymiary wynoszà 42x24m.

Dariusz Jaworski, radny miasta o sali: - „Ciechocinek
nigdy nie posiada∏ takiego obiektu. Sam pomys∏ powsta∏
kilka lat temu, ju˝ w 2001 roku, jednak jego realizacja
trwa obecnie. Podstawowym celem jest wype∏nienie
czasu dla ciechociƒskiej m∏odzie˝y, jak równie˝ stwo-
rzenie warunków do lekcji wychowania fizycznego
gimnazjalistów, którzy nigdy nie mieli takiego budynku.

Spacerujàc po gimnazjalnych korytarzach, za okna-
mi obserwuj´ budow´ hali. Spoglàdam na twarze m∏o-
dych osób, które zerkajà na post´pujàce prace i wyczu-
wam, ˝e sà bardzo zadowoleni, ˝e to jest w∏aÊnie to,
co g∏´boko tkwi∏o w ich myÊlach, a dzisiaj jest urzeczy-
wistniane. Budowa jest ju˝ na zaawansowanym etapie.
Codziennie przybywajà nowe ceg∏y i w tym czasie,
kiedy tutaj jestem (11 grudnia 2006 r., godzina 13.43),
ci´˝ko pracujà robotnicy.

Przypomnijmy: „31 marca 2005 roku radni miasta
zadecydowali, ̋ e hala sportowa stanie ko∏o Gimnazjum,
przy ulicy Wojska Polskiego. Za lokalizacjà sali przy
Gimnazjum opowiedzia∏o si´ 11 radnych (…) Hala
b´dzie s∏u˝y∏a nie tylko gimnazjalistom, ale i pozosta∏ym
mieszkaƒcom oraz sportowcom”. (Za „Gazetà Kujaws-
kà”)

Wielkà zaletà budynku jest to, ˝e b´dzie udost´p-
niony  ca∏ej spo∏ecznoÊci. Sala zostanie podzielona
dwiema kotarami, które sprawià, ˝e powstanà trzy
boiska. Ka˝de z nich jest o 50% wi´ksze od obecnej
sali. Zostanà stworzone boiska m.in. do pi∏ki r´cznej,
no˝nej,  siatkowej, koszykowej, a tak˝e powstanie  bo-
isko tenisowe. Nie zapomn´ równie˝ wymieniç nast´-
pujàcych cz´Êci hali, sà to np : 3 pomieszczenia na
∏azienki, 6 pomieszczeƒ na szatnie, si∏ownia, kluboka-
wiarnia oraz oczywiÊcie widownia dla dwustu osób.
Powstanie tak˝e parking, który b´dzie zlokalizowany
przy ulicy Lipnowskiej.

Hala jest pod tzw. „kluczem”. Oznacza to, ˝e b´dzie
posiada∏a pe∏ny asortyment wyposa˝eniowy.

Wojciech Zieliƒski - wiceprzewodniczàcy Rady Mias-
ta, g∏ówny pomys∏odawca budynku: - Dzi´ki tej sali
skorzystajà wszyscy, od uczniów po sportowców, cho-
cia˝by klubu ciechociƒskiego CKS „Zdrój”, którzy b´dà
mogli çwiczyç w sezonie zimowym. Uwa˝am te˝, ˝e
sala przyniesie spore korzyÊci finansowe tak samo dla
szko∏y, jak i dla miasta. Mo˝na pomyÊleç, na przyk∏ad
o stworzeniu ró˝nego rodzaju obozów sportowych.
Gminy w okolicy od dawna posiadajà takie obiekty.
Czas i na nas. Ogromnym plusem by∏oby udost´pnienie
sali 24 godziny na dob´.

Firma „Sanmel Brodnica” (wczeÊniej sprawdzona)
planuje do koƒca roku 2006 zakoƒczyç stan surowy
sali. Ogólny jej koszt ma zamknàç si´ w kwocie 6 mi-
lionów z∏otych. Koniec budowy przewidywany jest na
30 sierpnia 2006r.

Emilia, uczennica I klasy Gimnazjum, powiedzia∏a:
-  Od poczàtku roku mog´ obserwowaç post´py w
powstawaniu nowego obiektu sportowego. Ciesz´ si´,
˝e ju˝ w przysz∏ym roku zaj´cia wychowania fizycznego
odb´dà si´ w nowej Sali. Jej powstanie sprawia, ˝e
coraz wi´cej osób swoje zainteresowania kieruje w
stron´ sportu.

Wojtek, uczeƒ I klasy Gimnazjum dodaje: - Uwa˝am,
˝e budowa hali sportowej w pobli˝u naszego Gimna-
zjum jest bardzo dobrym pomys∏em. Mo˝e si´ to przy-
czyniç do rozwoju sportu w naszym mieÊcie. Profes-
jonalny sprz´t, du˝o miejsc do treningu - to zalety ta-
kiej inwestycji. Tak˝e imi´ naszej szko∏y zobowiàzuje
do pracy nad rozwojem sportu. Patronat Polskich
Olimpijczyków nie jest przecie˝ nadawany bez powodu!

Paula, uczennica III klasy Gimnazjum: -   Ciesz´
si´, ˝e w koƒcu Ciechocinek b´dzie mia∏ pe∏nowymia-
rowà hal´ sportowà, w której uczniowie b´dà mogli
rozwijaç swoje umiej´tnoÊci sportowe. W tym roku
opuszczam gimnazjum i ˝a∏uj´, ˝e sala nie powsta∏a
wczeÊniej, ale mam nadziej´, ˝e jej drzwi nie b´dà
zamkni´te dla absolwentów.

Budowa hali sportowej naszych marzeƒ to „match-
ball”. Ostatnia pi∏ka, w tym konkretnym przypadku
jest w 100% wygrana.

Ju˝ od pierwszych kadencji Rady Miasta 2002-2004
starano si´ o realizacj´ pomys∏ów, ale zawsze obiekt
sportowy przegrywa∏ z innymi planami. Jednak jest to
pierwszy, powa˝ny krok w kierunku lepszego rozwoju
i kszta∏towania (nie tylko pod wzgl´dem fizycznym)
m∏odego pokolenia. Z pewnego êród∏a wiem, ˝e to
nie koniec inwestycji, które zadowolà ciechociƒskà
m∏odzie˝. Pewnie to tajemnica poliszynela, ale mimo
wszystko nie ujawni´ tych nowin.

Gratulacje dla W∏odarzy Naszego Miasta za pomys∏
i jego realizacj´!

        Daria Der´gowska


